
Protokół Nr 65/23 
z posiedzenia Komisji 
Budżetu i Finansów 

w dniu 23 listopada 2023 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. IRENEUSZ BALCER - Przewodniczący Komisji 

2. BARBARA BURY 

3. IWONA SIKORSKA 

E JAROSŁAW TADYCH 

5. MAREK CHART 

6. AGNIESZKA SEYDAK 

z uczestnictwem: 

zgodnie z listą obecności 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów otworzył posiedzenie o godz. 09.05. 

i powitał zebranych, następnie przedstawił porządek obrad. 

1. Sprawozdanie Zarządu Drogowego w Sępólnie Kr. z wykonanych remontów dróg w 

roku 2023 oraz przygotowania do sezonu zimowego. Analiza stanu nawierzchni dróg 

powiatowych z uwzględnieniem najbardziej zniszczonych odcinków. 

2. Zaopiniowanie uchwał w sprawach : 

a) zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu 

Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem wysokości tych środków na rok 2023; 

b) ustalenia opłat na 2024 rok za usuwanie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdu; 

c) zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2023 rok; 

d) uchwalenia zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2032. 

3. Realizacja wniosku Komisji dotyczącego urealnienia stawek czynszu dzierżawnego. 

4. Sprawy wniesione. 

5. Zakończenie 
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Ad. 1. 

Edwin Eckert Dyrektor Zarządu Drogowego przedstawił sprawozdanie Zarządu 

Drogowego w Sępólnie Kr. z wykonanych remontów dróg w roku 2023 oraz przygotowania 

do sezonu zimowego. Analiza stanu nawierzchni dróg powiatowych z uwzględnieniem 

najbardziej zniszczonych odcinków ( zał. nr 2 do protokołu) Po dzisiejszej akcji zimowej do 

końca roku na zimowe utrzymanie dróg pozostało 6 tysięcy zł. 

Radny M. Chart zapytał o zmianie kategorii utrzymania dróg. Zapytał, z czego wynika ta 

zmiana. 

Edwin Eckert Dyrektor Zarządu Drogowego wyjaśnił, że ustawa o drogach publicznych 

określa obowiązki zarządcy drogi. Ustawodawca wyznacza 4 kategorie dróg. To zarządca 

drogi decyduje o wyborze standardu utrzymania zimowego. Funkcjonujący standard jest 

określony jako nie niższy niż 4 standard. Poprzednio funkcjonowało standard opcjonalny. 

Przewodniczący Komisji I. Balcer wspomniał o uskokach na odcinku Śmiłowo- Więcbork. 

Podwozia aut są coraz niższe, w momencie powstania dziur robi się niebezpiecznie. Może 

zróbmy wąski, ale w lepszym standardzie drogi. 

E. Eckert Dyrektor Zarządu Drogowego wyjaśnił, że tam nie ma zagrożenia dla 

niskopodłogowych aut. Wiosną zamierza zadbać o stan nawierzchni. 

Ad. 2. a 

E. Maziarz-Rudnik Dyrektor PCPR w Więcborku przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Sępoleńskiego, wraz ze 

wskazaniem wysokości tych środków na rok 2023. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie 

Ad. 2 b. 

A. Juhnke Dyrektor Wydziału Komunikacji i Dróg przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia opłat na 2024 rok za usuwanie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji 

usunięcia pojazdu. 

Radny M. Chart zapytał, z czego wynika wzrost kosztów. 

A. Juhnke Dyrektor Wydziału Komunikacji i Dróg odpowiedział, że wzrost wynika z 

wysokości oferty firmy, która wzięła udział w przetargu na usuwanie pojazdów. Kwota za 

przechowywanie pojazdów nie uległa zmianie. 
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Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie 

Ad. 2 c. 

Karolina Górna Zastępca głównego księgowego przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2023 rok. 

Przewodniczący Komisji Radny I. Balcer zapytał o powód oszczędności w CADD w 

Więcborku 

Karolina Górna Zastępca głównego księgowego wyjaśniła, że powstałe oszczędności 

wynikają głównie obniżeniu kosztów na zakup jedzenia. Placówka korzysta z banku 

żywności. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 2 d. 

Karolina Górna Zastępca głównego księgowego przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2028. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 3. 

E. Zygmunt- Lorbiecka zrealizowana punkt dotyczący urealnienia stawek czynszu 

dzierżawnego. Zarząd Powiatu nie przychylił się do wniosku komisji dlatego, że powiat nie 

posiada co do zasady gruntów rolnych. Na 1 stycznia każdego roku następuje waloryzacja o 

wskaźnik wzrostu cen. Realnie patrząc to 0,25 zł powinno wynosić 0,33 zł , a grunty rolne 

0.10 zł powinna wynosić 0,13 zł. Kwota 1300 zł na rok za hektar dzierżawy gruntów rolnych 

nie jest zaniżony. Odnosząc się do stawek KOWR ustaliła, że czynsz zależy od klasy gruntu i 

okręgu podatkowego. W 2022 cena tony pszenicy wynosiła 153,67 zł i wtedy wyszłoby 875 

zł. W pierwszym półroczu tona pszenicy 109, 97 zł tj. byłaby 672 zł a my mamy 1300 zł więc 

stawka czynszu jest dwukrotnie wyższa. Stawki w obrocie prywatnym nie powinny być 

porównywalne. Stawka zaproponowała przez Zarząd Powiatu jest stawką średnią nie widzi 

potrzeby aktualizacji stawek. 

Nieruchomość oddana jest w trwały zarząd dla DPS w Suchorączku. To jednostka może sama 

władać nieruchomością. 

Ad. 4. 

Spraw wniesionych nie było. 

Ad. 5. 
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Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji o 11.15. 

O 

O 


